

Referat af bestyrelsesmøde den 6/9 hos Helle

Til stede: Carl Johan, Helle, Lene, Astrid og Sandy. Afbud fra Niels

1. **Ordstyrer & referent**

Astrid er ordstyrer og Sandy referent

2. **Ballerupturneringen.** Niels' to do gennemgås. (Vedhæftet).

Sidst drøftede vi antal turneringsledere i Ballerupturneringen ift. antallet af spillere. Vi var ikke sikre på antallet af spillere sidste år - der var 64 par, har jeg fundet frem til. Så mange bliver vi nok ikke i år. P.t. er 18 par tilmeldt... *Listen er opdateret – målet er 48 par, og Lene og Sandy står standby.*

3. Status på **GDPR**

Vi har materiale om GDP på vores hjemmeside under "om klubben". Det er tilsvarende til hvad andre klubber har skrevet.

4. Update på **undervisningssituationen**

a. *Klubintro forløbet er allerede blevet en rigtig succes – lige pt. 17 deltager, Anni bestiller bøger som Sandy afhenter bøgerne og aflevere dem til Anni på tirsdag d. 11/9*

b. *Omkring de helt nye, er der pt. 11 begyndere, heraf også 1 juniorspiller (som det blev besluttet kun skal betale halv pris), og der forventes omkring 3-5 begyndere fra FOF. Sandy henter også bøger for Helle når vi kender antallet af bøger. Når der skal printes opgaver, hjælper Lene med dette.*

5. Evaluering af forløb angående **medlemssituationen**

Der er udfordringer omkring medlems status for medlemmerne (primær/klub medlemskab). Lene foreslår at vi næste år pr. 1/7 "låser" systemet" og beder medlemmerne bekræfte at oplysningerne i omkring status i Bridgeforbundet stemmer, så der opkræves det rigtige beløb for kontingent første gang. Dette betyder også, at vi flytter opkrævningen af kontingent for kommende sæson til d. 1/8.

For at sikre medlemskabet for kommende sæson – påtænker vi en underskrevet blanket, eller anden lignende løsning.

6. Procedure angående **bridgebladet.** Hvem gør hvad, hvornår? Kursister?

Gik fint, vi fik lidt flere blade som lå/ligger på disken til afhentning. Helle tager til de ny-begynderholdet, og Anni tager til klubintro-forløbet.

7. **Oprydningssordningen;** ser det fornuftigt ud? Ansvarsfordeling mellem os fra bestyrelsen

8 stærke mænd er hvervet til at hjælpe med bordene, og Vivi hjælper m. kortene.

8. **Præmier ved holdturneringerne:** Sidste år var der i holdturneringerne i hver række yderligere præmier til to par med bedste multi. Det er foreslået, at det stryges i år. Bestyrelsens holdning til dette?

Omkring multi-præmier – her foreslåes det at det er bedste multi pr. række, samt bedste multi udenfor præmierækken.

9. **Vinindkøb** fremover. Vores vinleverandør stopper, og vi skal evt. begynde at overveje andre indkøbsmuligheder

Vi leder efter ny leverandør/sponsor til næste sæson.

10. Refunderer Ballerup Bridge Club indskuddet, i lighed med foregående år, når man deltager i Nordsjællandsmesterskabet for klubhold? Det er selvfølgelig mange hold det drejer sig om. Ballerup stiller med 5 af de 10 hold i weekenden.

Omkring klubholdturneringen, så har Lene refunderet til de medlemmer der har bedt om det. Vi besluttede at det kun var deltagelsen i finalen, der skulle betales af klubben. Ifald man vinder penge i turneringen så skal en evt. præmiesum dog fratrækkes i tilskuddet fra BBC.

11. Dato for **næste møde(r)**. Evt. slutningen af oktober (måske blot et tirsdagsmøde?) fx for at forberede juleafslutning den 18/12 samt åben par turnering den 8/12

Næste møde bliver d. 23/10 kl 17 – Helle booker et lokale til dette, og CJ sørger for smørrebrød.

12. Eventuelt

Det blev besluttet at holde et længere møde, hvor den mere langsigtede strategi for BBC skal diskuteres inkl. hvordan vi forbereder os på vigende medlemssituation. Helle tilbød at organisere mødet, som sandsynligvis vil blive afholdt i løbet af foråret.